



New Studio Space Update

— September 2018

First Studio City has announced plans to bring a 400,000-square-foot studio facility to Markham Ontario. Located in Markham's downtown, Markham Movieland will have a 70,000-square-foot "super" sound stage, which First Studio City says will be the largest film, TV and digital soundstage in North America.

The privately funded project is expected to cost in the region of \$100 million.

In addition, the facility will also contain 20 smaller soundstages that will cater to projects of varying budgets.

Markham Movieland is scheduled to be operational by the end of 2020.

Other film studios have also begun looking to build capacity outside of central Toronto. Last month TriBro and the Ottawa Film Office unveiled a proposed \$40 million soundstage and creative hub in Ottawa Ontario. TriBro is also continuing to move forward with plans to build a 270,000 square foot studio in Pickering Ontario. Cinespace also expanded its Kipling Avenue location with the addition of two 20,000-square-foot studios. Pinewood Studios in Toronto Ontario is expanding with new space. Toronto's Showline Studio is also up and running and is now managed by Studio City Rentals. Cinespace's conversion of the Marine Terminal will add another 165,000 square feet in Toronto's Portland's in 2019. There is also a new studio in Mississauga opening in 2019 with over 200,000 square feet of space available.

In Montreal, Mel's Studio opened a converted industrial space of 400,000 square feet for use as a dedicated studio. This includes brand new office space as well as substantial stages.

In Halifax Nova Scotia, a new studio conversion is under way that will add over 15,000 square feet of studio space as well as offices.

All of this is good news for the film and TV business in Eastern Canada.



Annonce, mise à jour d'espace Studio à Toronto

— Septembre 2018

La compagnie FIRST STUDIO CITY vient tout juste d'annoncer la construction de nouveau studio de 400 000 pieds carré dans l'arrondissement Markham en Ontario.

Localisé dans le centre-ville de Markham, le Markham Movieland aura un super studio insonorisé de 70 000 pieds carré, faisant dire ainsi à la compagnie qu'il s'agira du

plus grand studio insonorisé pour le cinéma et la télévision en Amérique du nord. Il s'agit d'un investissement de plus de 100 Millions de dollars pour ses investisseurs privés.

De plus, les installations contiendront 20 autres studios insonorisés pouvant faciliter la production de plusieurs projets à différents niveaux de budgets.

Les nouveaux studios Markham Movieland seront en opérations avant la fin de l'année 2020.

D'autres compagnies sont à la recherche de lieu disponible à la construction à l'extérieur du grand Toronto. Le mois dernier la compagnie Tri Bro et l'office du film d'Ottawa ont annoncé un projet de studio insonorisé de plus de 40 millions de dollars à Ottawa. Cette même compagnie poursuit le projet de 270 000 pieds carré à Pickering en Ontario. Cinespace une autre compagnie caresse le projet d'expansion sur l'avenue Kipling avec un studio additionnel de 20 000 pieds carré. Pinewood Studios à Toronto ira de l'avant avec son projet d'agrandissement, tandis que Showline Studio est en fonction présentement et nouvellement administré par Studio City rentals. La conversation du terminal Marine de Cinespace ajoutera un autre 165 000 pied carré à Toronto en 2019. Enfin, à Mississauga des studios de plus de 200 000 pieds carrés seront inaugurés en 2019.

À Montréal, récemment, les studios Mel's ont ouvert un studio suite à la conversion d'un espace industriel de la rue Dickson ajoutant presque 400 000 pieds carré. Cet espace inclus des bureaux fraîchement rénovés et des espaces de studios substantiels.

Halifax Nouvelle-Écosse, une conversion d'espace en studio est en cours présentement ajoutant un 15 000 pieds carré de nouveaux espaces studios et de bureaux.

Sachez, que toutes ses informations sont bonnes pour l'industrie du film et de la télévision des provinces de l'est du Canada.